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استاندار آذربایجان شرقی:

مذاکره با وزارت صمت برای تکمیل مگاپروژههای استان/ کارهای مهمی پیشرو داریم

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه کارهای مهمی در حوزه صنعت و تولید استان انجام شده و کارهای مهمی هم

پیش رو داریم، افزود: برای تکمیل مگاپروژههای استان نظیر پروژه ذوب مس و نفلینسینیت، مذاکرات خوبی با وزارت

صمت انجام دادهایم که امیدواریم در مدت باقیمانده از فعالیت دولت دوازدهم شاهد نتایج مثبت آن باشیم.

دکتر محمدرضا پورمحمدی در نشست هم اندیشی وزیر صنعت، معدن و تجارت با مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی، با قدردانی از اهتمام جدی نمایندگان استان

برای حل مسائل و مشکلات حوزه های مختلف، گفت: این جلسه نشان گر همدلی و همراهی نمایندگان با مدیریت اجرایی برای تسریع در روند توسعه و پیشرفت استان است.

وی با اشاره به بازدید وزیر صمت از کارخانه تراکتورسازی تبریز، گفت: ایشان در این بازدید تأکید کردند که با وجود ظرفیت های کم نظیر در آذربایجان شرقی، کارهای بسیار

بزرگتری می توان انجام داد.

پورمحمدی تأکید کرد: تلاش می کنیم تا در ماه های باقی مانده از فعالیت دولت دوازدهم کارهایی در استان انجام شود که برکات آن در حد شایسته ای در توسعه و پیشرفت

استان قابل مشاهده باشد.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین از توجه ویژه وزارت صمت به نقش این استان در توسعه صادرات به کشورهای همسایه قدردانی کرد و گفت: در مدت کوتاهی که از وزارت آقای

رزم حسینی می گذرد کارهای بسیار موثری انجام شده است که ترخیص کالاهای دپوشده در گمرکات کشور یکی از این اقدامات بوده است.

داودی (نماینده سراب و رئیس مجمع نمایندگان استان)، دهقان (نماینده ورزقان)، حاتمی (نماینده کلیبر، خداآفرین و هوراند)، پزشکیان، میرتاج الدینی، فرهنگی، متفکر آزاد و

منادی (نمایندگان تبریز، اسکو و آذرشهر)، باقری (نماینده بناب)، محرم زاده (نماینده اهر و هریس)، امینی (نماینده هشترود و چاراویماق)، راستی (نماینده شبستر)، علیزاده

(نماینده مراغه و عجب شیر)، پاشایی (نماینده مرند و جلفا) و موسوی (نماینده ملکان) نیز در این جلسه دیدگاه های خود را درخصوص مسائل و مشکلات استان در حوزه های

مختلف صنعت، تولید، معدن، بازرگانی و صادرات بیان کردند.

ضرورت ثبات در سیاست های اقتصادی دولت، تهیه نقشه راه در بخش صنعت و معدن، ضرورت تکمیل زنجیره تولید در صنایع معدنی و جلوگیری از خام فروشی مواد معدنی،

تکمیل پروژه های مهم معدنی نظیر مس و نفلین سینیت، توسعه زیرساخت های گردشگری و لزوم بازسازی منابع طبیعی تخریب شده در اثر فعالیت های معدنی، تسهیل روند

صادرات از مرزهای استان، مدیریت بازار کالاهای اساسی و کنترل قیمت ها، توسعه و رفع موانع تولید در صنعت فولاد استان، افزایش نقش آذربایجان شرقی در تجارت خارجی،

ضرورت تک نرخی شدن ارز، جلوگیری از صادرات موارد اولیه مورد نیاز واحدهای تولیدی، لزوم مدیریت توزیع نهاده های دامی و استفاده از روش های روز دنیا در صنایع برای

کاهش آلایندگی از جمله مهم ترین مطالب مطرح شده از سوی نمایندگان استان در مجلس بود.
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